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Reactie en zienswijze van ondergetekende naar aanleiding van de 11 april gehouden 
vergadering waarin de gemeenteraad een completer beeld hoopte te krijgen om haar 
standpunt en beleid inzake de agrarische belangen van de inwoners in de gemeente 
Woerden te vormen. 

Woerden/Zegveld 

Geachte lezer, 

Op 11 april  was er in de gemeente Woerden een bijeenkomst van de gemeente raad en 
veel betrokken partijen over een (wat genoemd wordt) een natuurproject in de  
aangrenzende Bodegraafse polder ten westen van de Hazekade in Zegveld. 

In de raadzaal (die ongekend  gevuld was) waren uitgenodigd door de gemeente: de 
eigen raadsleden, leden van de provinciale staten, waterschap Stichtse Rijnlanden en 
een aantal jonge boeren waarvan 1 in de genoemde polder boert en zich ernstig bedreigt 
voelt door de voorgestelde afplagging en waterpeil verandering. Ook een deskundige van 
PPP-Agro was uitgenodigd; een advies bedrijf wat veel door boeren wordt  ingeroepen 
om hen in de vloedstroom van regelgeving en nieuwe wetten probeert goed te adviseren. 

Deze brief is nadrukkelijk niet bedoelt om het besprokene ter vergadering weer te geven 
maar deze avond heeft wel goed laten horen en zien wat er in ons land aan de hand is, 
juist op ons platteland en met name voor de agrarische sector. 

Zegveld geeft een goed beeld  van wat landelijk zich voltrekt. 

Door de jarenlange toename van de onaantastbaarheid van de regelgeving inzake natuur 
bescherming en biodiversiteit bewaking, is de boerenstand al vele jaren de grote zwarte 
Piet en krijgt verbazend veel duidelijk niet op waarheid gebaseerde beschuldigingen op 
het bord. 

Het beleid wat met de beste bedoelingen vanuit Den Haag en Brussel wordt gevoerd, 
heeft voor ons dorp geleid tot een complete verandering van het boerenleven. 

Van de 100 boeren bedrijven in Zegveld, ca 75 jaar geleden, zijn er nog ca 20  
voornamelijk melkveehouderijen over. 

Aan de Hoofdweg zaten in 1970 nog 26 boeren die melk leverden of kaas maakten, nu 
nog 3. 

Vele duizenden hectares prima grasland is, over het hele land verdeelt, van functie 
verandert en op de landerijen daar direct omheen kan en mag niet meer worden geboert 
zoals het gebruikelijk is. 

Nederlandse boeren zijn wereldwijd gezien en erkend als de beste en schoonst 
producerende boeren van de wereld (kleinste footprint). 

Deze 3 hierboven genoemde boeren melken een gemiddeld aantal koeien -ca 95 st.- 
voelen en weten zich net als de meerderheid van de  Nederlandse melkveehouderij al 



jaren in vrijwel alles tegengewerkt, waarbij komt dat boer zijn momenteel wel heel erg 
moeilijk is, dat zal niemand tegen spreken. 

Wij hoorden jonge boeren en boerinnen deze avond zeer goed (compleet) 
gedocumenteerd vol emotie betogen dat het de laatste jaren onmogelijk is om ergens  
bij contacten met bestuursinstanties het gevoel te krijgen dat  de boeren nog enig begrip 
ontvangen of dat boeren nog een inkomen wordt gegund. 

Een belangrijke mevrouw van de provincie Utrecht drukte dat op die avond zo uit: 
“Boeren het gaat bij deze grote afplagging wel om u vrijwillige medewerking”.  
Terwijl de grote meerderheid van de aanwezigen grote weerstand tegen deze plannen 
heeft.  
Daarnaast zou afplaggen een natuurvriendelijke beweging moeten zijn, maar dit 
afplaggen is absoluut negatief voor het milieu. Deze afgeplagde natuur is vele malen 
slechter dan grasland. 

Het jaren geleden in de Bodegraafse polder aangelegde proefveldje voor dit huidige 
project laat zien dat dit zo gans niet werkt. Maar het is zo klaar als en klontje dat alles uit 
de kast gehaald wordt om de agrarische sector maar te kleineren en tegen te werken. 

Ook werd er door een spreker gezegd dat er niemand zoveel verstand van boerenland en 
water heeft als de boeren die al generaties lang hier leven en werken. Luister dan ook 
naar onze boeren! 

Als er een ding vast staat is het wel dit: Onze agrarische gemeenschap heeft in het 
beleid nul komma nul inbreng.  

Dit schrijven is bedoeld als oproep aan alle bestuursvormen die met onze agrarische 
sector van doen hebben. 

Doe er alles aan om onze agrarische sector en ons platteland met koeien en sloten in 
Nederland in stand te houden! 

Dank voor u aandacht. 

Een schapenhouder 

 

Zegveld 

  

 

  

 




